
 

 

來自「三好」的感動—佛光山僧信二眾作品聯展 

Touched by the Three Acts of Goodness 

Fo Guang Shan Monastic and Lay Assemblies'  

Joint Exhibition 

授權同意書暨未侵權切結書 

Authorization and Consent Agreement / Non-Infringement Disclaimer 

 

本人__________參加佛光緣美術館舉辦之『來自「三好」的感動—佛光山僧信

二眾作品聯展』，同意遵守相關活動辦法。保證其作品絕無侵害他人之著作人

格權及著作財產權，如有侵害他人之著作人格權及著作財產權之情事發生，責

任由本人自行負責，與佛光山無關。並且，同意將作品無償授權佛光山與主承

辦單位，可無償使用，且不限定使用範圍與用途。 

同意人簽名：__________ 

日   期：西元    年   月   日 

I _______________ hereby confirm my participation in the "Touched by the Three Acts of 

Goodness - Fo Guang Shan Monastic and Lay Assemblies' Joint Exhibition" organized by 

Fo Guang Yuan Art Gallery.  I agree to abide by the relevant event regulations and ensure 

that my artworks will not violate the Moral and Economic Rights of others.  In the event of 

any infringement, I acknowledge that I shall be solely responsible, and such issues do not 

fall within the purview of Fo Guang Shan's concerns.  Furthermore, I grant authorization 

for the free use of the artworks by Fo Guang Shan and the organizers, without limitations on 

the scope and purpose of use. 

Signature of the consenting person: ______________________________ 

Date: Year_______Month________ Day_________

 

(附件二) 

Attachment 2 


